
                                       P R O T O K Ó Ł  nr  XXXI/2012
z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 26.11.2012r.

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia obrad :  12.00

W sesji uczestniczyło 14 radnych – zgodnie z załączoną listą obecności.
Nieobecny – radny Tomasz Michałowski. Ustawowy skład rady – 15 radnych.

Do punktu 1.

Obrady XXXI sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Bartczewie pan
Zbigniew Chlubicki.
Pan Chlubicki stwierdził prawomocność obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w
Barczewie;

Do punktu 2.

Pan Zbigniew Chlubicki zwrócił się z zapytaniem czy są propozycje zmian do
otrzymanego wcześniej porządku obrad.

Pan Lech Jan Nitkowski – burmistrz Barczewa – proszę o zdjęcie z obrad
dzisiejszej sesji  projektu uchwały w sprawie opłaty miejscowej , ponieważ uchwała,
którą Rada Miejska w Barczewie podjęła w miesiącu wrześniu br, dotycząca
wykazu miejscowości, w których będzie pobierana opłata miejscowa, została
dopiero teraz opublikowana w dzienniku urzędowym Wojew. Warmińsko-
Mazurskiego. W związku z tak późnym terminem publikacji nie  są zachowane
wymagane terminy;

Pan Andrzej Moszczyński – w imieniu Komisji Regulaminowej wnioskuję o zdjęcie z
porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 
stanowiącym własność Gminy Barczewo. Wniosek podyktowany jest tym, iż w
trakcie pracy nad projektem tej uchwały zaproponowane przez Komisję
Regulaminową nazwy ulic wzbudziły poważne kontrowersje. Należy jeszcze
popracować nad tą uchwałą;

Radni Rady Miejskiej w Barczewie  j e d n o g ł o ś n i e  przyjęli zaproponowane
zmiany i porządek obrad po zmianach.

Porządek obrad:

3.Przyjęcie protokółu z obrad  poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie;
4.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości
Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie, nieruchomości;
5.Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVII(425)10  z dnia 25 października
2010r w sprawie uchwalenia „Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Barczewo na lata 2011-2015”.

 



6.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego  miasta i gminy Barczewo;
7.Projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy Gminy Barczewo z
organizacjami pozarządowymi na 2013r;
8.Projekty uchwał w sprawie:
-określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych;
-określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
-dziennych stawek opłaty targowej;
-obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia podatku rolnego na 2013r
9.Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości;
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2012-2022;
11.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r
12.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady
Miejskiej w Barczewie;
13.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie z działalności tych
Komisji;
14.Interpelacje i zapytania radnych;
15.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
16.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
17.Sprawy różne i wolne wnioski;
18.Zakończenie obrad XXXI/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Do punktu 3.

Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady przyjęty został jednogłośnie (14);

Do punku  4.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik –
kierownik Wydziału GNR;

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest również pozytywna.

Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek  pani Lutarewicz.

Rada Miejska  jednogłośnie (14)  podjęła:

                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXI(190)12
w sprawie  przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w
Olsztynie, nieruchomości.

Do punktu 5.

 



Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Mirosława Jasińska – dyrektor
Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie.

Pani Alina Jakończuk – czy to wpłynie na wysokość czynszów?

Pani Jasińska – zawsze to wpływa na wysokość czynszu. Zmian takich nie
robiliśmy od 3 lat. W chwili obecnej nie planujemy podwyżki czynszu.

Pan Edward Maciejewski  - opinia Komisji do Spraw Gospodarczych i
Mieszkaniowych jest pozytywna.

Pani Mosakowska – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Radni jednogłośnie (14) przyjęli wniosek pani Mosakowskiej.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e(14)  podjęła:

                                      U C H W A Ł Ę  nr  XXXI(191)12
w sprawie zmiany uchwały nr LVII(425)10 z dnia 25 października 2010r w sprawie
uchwalenia „Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy
Barczewo na lata 2011-2015”.

Do punktu 6.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Iwona Nobert-Ćwiek – pracownik Wydziału BIOŚ.

Pani Urszula Mosakowska – opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska jest
pozytywna.

Pani Mosakowska – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pani Mosakowskiej.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  (14)  podjęła:

                                     U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXXI(192)12
w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków
Zagospodarowania Przestrzennego miasta i gminy Barczewo.

Do punktu 7

Roczny Program współpracy oraz wyjaśnienia przedstawiła pani Anna Gędas -
pracownik Wydziału Organizacyjnego.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Pan Jan Połowianiuk – wnioskuję w imieniu naszego Klubu Radnych o zmianę  w
załączniku do uchwały  - strona 7 punkt 9, zdanie 1 aby po zmianie brzmiało:

 



„W roku 2013 kwotę na realizację  zadań publicznych objętych niniejszym
programem określi uchwała w sprawie budżetu Gminy Barczewo na 2013r”.

J.Połowianiuk – chodzi mi o to, że budżet nie został jeszcze uchwalony więc nie
wiadomo czy  środki na te zadania będą w takiej wysokości.

„Za” wnioskiem pana Połowianiuka głosowało 12 radnych;
2 osoby wstrzymało się od głosu;

Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Wniosek pani Lutarewicz przyjęty został jednogłośnie.

Rada Miejska  jednogłośnie  przyjęła:

                                        U C H W A Ł Ę   nr  XXXI(193)12
w sprawie  Rocznego programu współpracy Gminy Barczewo z organizacjami
pozarządowymi na 2013r;

Do punktu 8.

Uchwały podatkowe:

Podatek od środków transportowych:

Pani Dorota Kondratowicz – proponujemy podniesienie podatku  we wszystkich
punktach o 4%.

Pani Halina Bronka – w imieniu naszego  Klubu – z tych podwyżek chcielibyśmy
wyłączyć busy, które przewożą do 15 osób oraz busy przewożące do 30 osób.
Wnioskujemy aby w tych dwóch przypadkach pozostawić stawki z ubiegłego roku;

Pani Teresa Lutarewicz – krzywdzące jest podnoszenie podatków innym w
stosunku do tych którym pozostawimy podatek na poziomie ubiegłorocznym;

Pan Ryszard Kulesza – ten transport musi istnieć i właśnie dla nich nie należy
podwyższać;

Pan Jarosław Bonus  – dla dużego jest to niewielka podwyżka a dla małego bardzo
duża.Proponuję podwyżkę 2% ale dla wszystkich wówczas.

Głosowanie wniosków:

Wniosek pani Haliny Bronka – nie podwyższać podatków bla busów – do 15 osób i
do 30 osób.

„Za”  wnioskiem  głosowało 8 radnych, „przeciw” było 5 radnych, 1 osoba

 



wstrzymała się od głosu.

Głosowanie wniosku pana Bonusa – podwyżka o 2% dla wszystkich:

„za”  -  6  osób;
„przeciw” – 8 osób.

Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie uchwały.

Wniosek pani Lutarewicz przyjęty  jednogłośnie.

Rada Miejska 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 2 głosach
„wstrzymujących”  podjęła:

                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXXI(194)12
w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.

Podatek od nieruchomości:

Pani Kondratowicz podała poszczególne propozycje nowych stawek tego podatku.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pan J.Suliński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Wniosek przyjęty jednogłośnie.

Rada Miejska 13 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym” podjęła:

                                          U C H W A Ł Ę    nr   XXXI(195)12
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Opłata targowa:

Pani Dorota Kondratowicz proponujemy utrzymać stawki na ubiegłorocznym
poziomie.

Pan Jan Suliński  - opinia Komisji  Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła:

                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXXI(196)12
w sprawie  dziennych stawek  opłaty  targowej.

Obniżenia średniej ceny skupu:

 



Pani Dorota Kondratowicz – proponujemy cenę żyta obniżyć do kwoty 50zł. W
ub.roku mieliśmy  45zł za q. Cena ogłoszona przez GUS to 76,87zł za q.

Pani Skarbnik poinformowała o tym, że opinia Izby Rolniczej w stosunku do tej
stawki jest pozytywna;

Pan Czesław Kopczyński – w imieniu Klubu Radnych Niezależnych  mamy obawy.
Proponujemy  obniżyć stawkę żyta za 1q do kwoty 47zł.

Pani Kondratowicz – skutek finansowy dla Gminy : ok. 63 tysięcy  mniej w ciągu
roku podatku rolnego.

Pan Lech Nitkowski – Burmistrz Barczewa – nasz dyskusja rozbiega się w
szczegółach. Proszę mi wierzyć – pracując nad propopzycją budżetu na 2013r
dobrze to przeanalizowaliśmy. Proszę pamiętać, że wydać nam będzie można tylko
tyle ile wpłynie do budżetu.

Pan Jan Połowianiuk – należy wziąć pod uwagę ekonomię działań w
przedsiębiorstwie rolnym. Te 63 tysiące, które rolnicy zapłacą mniej sp[owoduje
ruch w agrobiznesie i pieniądze te z pewnością wrócą do Gminy.

Pani Halina Bronka – sądzę, że kwota 47 zł jest kwotą optymalną.

Pan Zbigniew Chlubicki – to nie ma nic wspólnego z tym co ma wrócić okrężną
drogą do Gminy.

Pani Urszula Mosakowska – Komisja Rolna jest podzielona. Każdy zagłosuje
zgodnie z sumieniem.

Głosowanie wniosku pana Kopczyńskiego:

„Za” stawką 47zł głosowało 7 radnych
6 radnych było przeciwnych.
Radna Mosakowska nie głosowała.

Pan Zbigniew Chlubicki odczytał projekt uchwały 9 z proponowaną stawką 47 zł.

„Za” przyjęciem uchwały głosowała 7 radnych;
„Przeciwnych” przyjęciu uchwały było 7 radnych.

Pan Zbigniew Chlubicki uchwała nie została podjęta.

Pan Jan Połowianiuk – w związku z nie podjęciem  tej uchwały w Barczewie
obowiązywała będzie stawka 76,87zł za 1q żyta.

Do punktu 9.

Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik Gminy pani Kondratowicz.

 



Pani Teresa Lutarewicz – wnoszę o wykreślenie  punktu 3 w §1 uchwały.

Wniosek przyjęty 12 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi”

Rada Miejska 13 głosami „z” i 1 głosie „wstrzymującym”  podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr XXXI(197)12
w sprawie zwolnień w podatku  od nieruchomości.

Do punktu 10.
Wyjaśnienia do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła pani Dorota
Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pani Teresa Lutarewicz  - wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pani Lutarewicz.

Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  XXXI(198)12
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  na  lata 2012-2022.

Do punktu 11.

Peopozycje zmian budżetu gminy na 2012r przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Pani Teresa Lutarewicz – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały.

Radni  jednogłośnie przyjęli wniosek pani Lutarewicz.

Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła:

                                         U C H W A Ł Ę  nr  XXX(199)12
w sprawie zmiany budżetu  gminy Barczewo na 2012r.

Do punktu 12.
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa pana Lecha Jana Nitkowskiego:

1.Zwracam się do pana Przewodniczącego z wnioskiem o zwołanie w trybie
nadzwyczajnym sesji Rady Miejskiej w Barczewie aby podjąć uchwałę w sprawie
obniżenia  średniej ceny skupu żyta dla celów obliczenia podatku  rolnego na 2013r

2.w ramach Projektu – e-gmina zakupiliśmy nowy sprzęt do Urzędu Miejskiego.

 



Zakupiliśmy również nowe oprogramowanie. Jest to zadanie, które wygraliśmy.

3.W dniu 11 listopada odbyły się w kościele św.Andrzeja oraz na tej sali uroczyste
obchody Święta Niepodległości. Dzień wcześniej w Synagodze odbył się benefis
płyty chóru Bel Canto. Organizatorem uroczystości było Starostwo Powiatowe.
Piękna uroczystość, która powstała dzięki pracy radnej powiatowej pani Krystyny
Szter;

4.W Wójtowie, w miejscu gdzie łączy się ta wieś z Nikielkowem postawiono krzyż;

5.Wojewoda Podziewski przesłał dla Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Barczewie życzenia z okazji Dnia Pracownika Socjalnego.

6.Z Panią Skarbnik zakończyliśmy budowanie projektu nowego budżetu Gminy.
To było naprawdę trudne zadanie;

7.Uczestniczyłem w naszej Bibliotece w spotkaniu z bibliotekarzami z Rumunii;

8.Prowadzimy trudne rozmowy z właścicielami, którzy nie dokonali podziałów;

9.Przynajmniej raz w miesiącu, tu w Urzędzie, odbywają się spotkania Rady
Gospodarczej;

10.Prowadziłem  z Nadleśnictwem Wipsowo rozmowy w sprawie utworzenia ścieżki
edukacyjnej;

11.Na zaproszenie Burmistrza Gołdapi uczestniczyłem w spotkaniu z Prezydentem
RP panem Komorowskim. Spotkanie poświęcone było otwarciu małych przejść
granicznych;

12.Od 2005r walczyłem o to aby Rzeka Kiermas została wyremontowana. W tej
chwili to się zadziało. Myślę, że i druga rzeka będzie odbudowana.;

13.Uczestniczyłem w posiedzeniach  Komisją Oświaty. Jak Państwo wiecie padła
propozycja utworzenia w Barczewie dwóch Zespołów Szkolnych. Rozesłano dla
rodziców ankiety z prośbą o wyrażenie opinii na ten temat. 217 osób było za
utworzeniem takich Zespołów ale 298 było przeciwnych;
Musimy monitorować wyniki nauczania w Gimnazjum w Barczewie, ponieważ nie
będzie zgody Kuratora Oświaty na stworzenie Zespołów składających się ze szkoły
podstawowej i z gimnazjum;

14.Wzięliśmy udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym  w sprawie możliwości
utworzenie w Barczewie  dwóch klas Szkoły Muzycznej. Gdyby to utworzyć od
września  2013r to Gmina Barczewo musiałaby zabezpieczyć  środki w wysokości
ok. 60 tyś.zł na utrzymanie tej szkoły w okresie od września 2013r do grudnia 2013r

15.Inwestycje drogowe, które nie zostaną wykonane w tym roku będziemy
przesuwali do wykonania w przyszłym roku;

 



Do punktu 13.

Sprawozdania z działalności poszczególnych stałych Komisji Rady w okresie
między sesjami przedstawili poszczególni przewodniczący tych Komisji;

Do punktu 14.

Interpelacje i zapytania radnych:

pani A.Jakończuk:
-trwa budowa drogi do bloku nr 13. Pozostaje wolna przestrzeń między zejściem ze
schodów a drogą. Czy nie można również tego wykonać, połączyć?

-czy można zmobilizować właściciela straganu z odzieżą  na ul.Wojska Polskiego
 o poprawę  wyglądu tego obiektu. Proszę o  zobowiązanie Straży Miejskiej do
zajęcia się tą sprawą.

pani Halina  Bronka:
-na terenie Starego Miasta coś drgnęło. Wprawdzie niewiele ale zawsze coś. Na
Grottgera coś się zmieniło. Wprawdzie w ub.roku na naprawę drogi Grottgera  było
przeznaczone 100 tysięcy a w tym roku wykonano odcinek tej drogi za sumę 20
tysięcy zł . Czy będzie tam coś jeszcze robione?

-czy jest możliwość podniesienia krawężnika przy chodniku I jego naprawę na
ul.Obrońców Warszawy 8;

-czy jest możliwość wykonania elewacji na budynku socjalnym przy ul.Kościuszki
18. Ten budynek wygląda fatalnie. Przebija napis w języku niemieckim;

-proszę o zwrócenie uwagi i ujednolicenie nazwy miejscowości “Wrócikowo”;

pan Jarosław Bonus:
-wjazd na Osiedle Słoneczne bardzo się pogorszył. Proszę o naprawę tej drogi;

pan Czesław Kopczyński:
-na drodze  Lamkowo-Kronowo (droga powiatowa) wycieka woda (do radnej
powiatowej)

Pan Jan Połowianiuk – do radnych powiatowych:
-na Osiedlu  Domków Jednorodzinnych mamy dla  jednej  z ulic nadać nazwę. Ta
ulica przebiega przez teren, na którym Starostwo Powiatowe ma swoje działki. Czy
te działki są sprzedane, czy są sprzedawane? Czy Starostwo  myśli o tym aby ten
teren uzbroić. Jak rozpoczną się tam budowy to cały ciężki transport z materiałami
poszedłby ulicą Orzeszkową, która ma nową nawierzchnię;

pan Zbigniew Chlubicki:
-czy planuje się naprawę chodnika wzdłuż ulicy Modrzewiowej w Wójtowie?

 



-czy  firma obsługująca oświetlenie może na bieżąco usuwać awarie oświetlenia na
ulicy Modrzewiowej;

-czy planowane jest umieszczenie trzech lamp na ulicy Kwiatowej w Wójtowie?

Pan  Ryszard Kulesza:
-zacznijmy spełniać obietnice sprzed  10 – 12 lat.

Do punktu 15.

pan  Andrzej Piętka – Sołtys Zalesia:
-do pana Bonusa-czy wie pan gdzie jest Krzyżowa Góra? Swojego czasu
ustawiono tam z inicjatywy pana Tadeusza Rynkiewicza  krzyż. W chwili obecnej
miejsce to jest zarośnięte krzewami. Prośba, może Komisja Promocji  doprowadzi
do tego, że miejsce to zostanie uporządkowane.

Pan Jan Komsta – Osiedle Domków Jednorodzinnych:
-droga od Ruszajn, w miejscu gdzie zaczyna się ul.Wiśniowa – czy nie można tam
położyć tzw. „Spiącego policjanta”. Kierowcy jadąc od strony Ruszajn czynią to z
nadmierną prędkością. Ułożenie takiej przeszkody z pewnością spowolni te
działania.

Do punktu 16.

Odpowiada burmistrz Barczewa pan Lech Jan Nitkowski.

Dla pani Aliny Jakończuk: zakończenie zejścia przy bloku nr 13 – jutro to zobaczę i
odpowiem;
-stragan z ubraniami na ul.Wojska Polskiego – rozumiem to jako upoważnienie do
dalszego działania.

Pani Zalewska-Wójcik – dla pana Piętki:
-teren Krzyżowej Góry jest już nasz;

Burmistrz Barczewa:

Dla pani Haliny Bronka:
-ulica Grottgera – sądziłem, że ci którzy ją użytkują będą partycypowali w jej
utrzymaniu;

Pani Mirosława Jasińska – dla pani Haliny Bronka:

-budynek na ul.Kościuszki 18 – można to zrobić ale problem leży w środkach
finansowych. Niestety dotację dostajemy niską i nie na wszystko wystarczy.
Nie jest prawdą, że w ten budynek nie zainwestowaliśmy. Zrobiliśmy tam m.innymi,
dach, wykonaliśmy instalację elektryczną  bo to jest bardzo ważne. Kościuszki 18
jest to zabytek. Na elewacje funduszy niestety nie mamy.
W ubiegłym roku na ten  budynek wydaliśmy 40 tysięcy zł, a w tym roku 30 tyś.zł.

 



Dotację na cały rok jaką dostajemy to jest kwota 125 tysięcy zł, która musi nam
wystarczyć na wszystkie budynki.

Pan Lech Nitkowski – nic nie stoi na przeszkodzie aby zwiększyć te środki. 
Wspólnoty zaczęły wracać do ZBK.

Dla pana Chlubickiego:
-chodnik przy ulicy Modrzewiowej w Wójtowie wybudowany został ze środków PZU.
Uważam, że powinien znaleźć się w planie remontów;
-lampy na ul.Kwiatowej, przy naszym cmentarzu – musimy zrobić projekt i
realizować to;

Dla pana Komsta:
-wiem, że po ulicy Wiśniowej jeżdżą bardzo nieodpowiedzialnie. Należy się temu
przyjrzeć.

Radna powiatowa pani Mirosława Jasińska – dla pana Połowianiuka:
-w przyszłorocznym budżecie nie widziałam pieniędzy przeznaczonych na
uzbrojenie tych działek.

Do punktu 17.

Pani Halina Bronka :
-proszę utrzymać drogę na Grottgera gdzie spłynął piasek;

-podziękowanie dla kierownika odcinka drogowego  w Barczewie za łatanie dziur  w
drodze koło cmentarza;

-proszę o udrożnienie przepustu na drodze Silice-Mokiny;

-czy mieszkańcy ulicy Kościuszki  mają zbierać podpisy pod wnioskiem o
utwardzenie palcu zabaw na „sójczym wzgórzu”;

Pani Alina Jakończuk:
-nadwyżka środków finansowych w GKRPA nie jest nadwyżką środków
finansowych w budżecie Gminy. Są to środki tej Komisji.

Pan Lech Jan Nitkowski – burmistrz Barczewa:
-wnioskuję o zwołanie  sesji Rady Miejskiej w Barczewie w trybie nadzwyczajnym
na której podjęte zostaną uchwały:
-o wysokości opłaty miejscowej
-o obniżeniu ceny żyta za 1q .

Pani Halina Bronka:
-w imieniu Klubu Radnych pozytywnie opiniujemy nowe nazwy ulic:
.Barbary Hulanickiej;
.Wisławy Szymborskiej;
.Sportowa.

 



Pan Czesław Kopczyński – dziękuję radnym powiatowym za pomoc w załatwieniu
sprawy naprawy dróg powiatowych;

Pan Jan Połowianiuk – ja również chcę podziękować panią radnym powiatowym
bez których pomocy niemożliwe by było wydanie płyty chóru  Bel Canto;

Pan Jan Suliński – czy będziemy musieli płacić  za oświetlenie na „16” w okolicach
Kromerowa?

Pan Lech Nitkowski:
-na trasie Ruszajny-Kromerowo nie wykonano tego należycie więc na razie nie
płacimy ale w końcu możemy się spodziewać takich opłat. Przygotowujemy dla
NIK-u  odpowiedź ile płacimy za oświetlenie poszczególnych. Gminy w tej sprawie
się sprzysięgły .

Pan Jan Połowianiuk – to sprzysiężenie Gmin to jest świetny pomysł;

Pani Mirosława Jasińska – dziękuję bardzo za złożone dla nas radnych
powiatowych podziękowania. Jest to nasz praca  i zawsze staramy się robić coś dla
naszych Gmin.
Jako zakład (ZBK) jesteśmy w tym roku po kontroli placów zabaw. Priorytet – to
kompleksowe ich grodzenie i dbałość o bezpieczne zabawki na tych placach.
Prośba ogromna o przeznaczanie środków w pierwszej kolejności na grodzenie
tych placów  a dopiero potem na ich doposażanie.

Pan Zbigniew Chlubicki – zawiadamiam Państwa, że zgodnie ze złożonym ustnym
wnioskiem burmistrza Barczewa , zwołuję w trybie nadzwyczajnym, na dzień 30
listopada 2012r na godzinę 14.00 posiedzenie sesji Rady Miejskiej w Barczewie,
z następującym porządkiem obrad:
1.Przyjęcie porządku obrad;
2.Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej;
3.Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów
obliczenia podatku rolnego na 2013r;
4.Zamknięcie obrad XXXII/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Pan Zbigniew Chlubicki:
Posiedzenie tej sesji odbędzie się w sali konferencyjnej w Urzędzie  Miejskim
w Barczewie.
Zawiadomień pisemnych nie będziemy Państwu przesyłali jak również materiałów
na tą sesję, ponieważ wszystkie materiały otrzymaliście Państwo wcześniej.
Tematy te były dogłębnie przedyskutowane  na Komisjach Rady jak również na
dzisiejszej sesji. Czy wnoszą Państwo jakieś uwagi do tego tematu?

Radni Rady Miejskiej w Barczewie nie zgłosili żadnych uwag do tego tematu.

Do punktu 18.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie , Zbigniew Chlubicki:

 



-stwierdzam, że porządek dzisiejszego posiedzenia został wyczerpany w związku z
czym zamykam obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Barczewie.
Protokółowała:
B.Kwapis                                                                

                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej
                                                                         Zbigniew Chlubicki 

 


